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1. Opening 
Door miscommunicatie en technische problemen opent de voorzitter de vergadering om 20:00 uur en heet 
de aanwezige leden (10 incl. bestuur) hartelijk welkom op deze vergadering in WOC De Veluwse Heuvel.  
De voorzitter stelt in verband met agendapunt agenda punt 7 vast dat het benodigde quorum voor een 
statutenwijziging niet gehaald wordt. Om die reden zal het bestuur over enkele weken een nieuwe verga-
dering beleggen om het besluit van vanavond te bekrachtigen. 
Verder zijn er geen agendapunten door leden ingebracht, zodat de toegezonden agenda ongewijzigd 
wordt vastgesteld.  

2. Notulen Leden Vergadering 27-09-2022 
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld, met dank zegging aan de notulist. 

3. Mededelingen, Ingekomen stukken. 
• Afmeldingen zijn ontvangen van: G. Bakker, George van Geest, Gert Drost, Corrie Jansen, Koos  
Meijer, Michaël Nelck, Erwin van Overbeek, Jan Riemersma en André Timmerman.  
• Koos Meijer heeft een voorstel ingediend voor aanpassing van artikel 21 van de statuten om de 
  termijn bij belet te verlengen van 7 dagen naar 3 maanden. 
• Verder zijn er geen andere mededeling of stukken ontvangen voor deze vergadering. 

4. Financieel verslag jaarrekening 2022 (Gert Wentzel/penningmeester). 
Gert heeft middels een presentatie een toelichting gegeven op de cijfers over 2022. 
De jaarrekening betreft 2 delen. Een algemeen deel en een deel dat specifiek gaat over het postcode-
roos project Veldhuizen Energie. 

Algemeen: 
De cijfers laten op zich het vertrouwde beeld zien, waarbij de reserve wat is afgenomen. Deze afname is 
vooral een gevolg van kosten die zijn gemaakt voor het project “Bonestroo”. Het project was gevorderd 
tot de werving van participanten, maar moest helaas worden afgeblazen vanwege de netcongestie pro-
blematiek. 

Velthuizen: 
In de verantwoording valt het grote verschil op tussen de behaalde opbrengst uit verkoop energie ten 
opzichte van de raming. De oorzaak daarvan is het gunstige contract dat we nog hadden met Green-
choice en de prijsontwikkelingen op de energiemarkt als gevolg van de situatie in de wereld. Dit en het 
zeer zonnige jaar zijn de belangrijkste oorzaken van het zeer positieve resultaat. Andere ontwikkelingen 
zijn de sterk oplopende verzekeringspremie en de verplichting om een bestuursaansprakelijkheidsverze-
kering af te sluiten.  

5. Verslag Kascontrole commissie 
De kascontrolecommissie heeft op 23 mei de boeken gecontroleerd. Overeenkomstig artikel 13 lid 7 
wordt aan de vergadering gevraagd om de jaarrekening (de rekening en verantwoording) goed te keuren 
en het bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde beleid in 2022. De kascommissie adviseert daar 
positief over waarna de vergadering daar bij acclamatie mee akkoord gaat. 
MaasJan Top is aftredend als lid van de kascontrolecommissie . De voorzitter vraagt hem of hij zich be-
schikbaar wil stellen als reserve-lid. Hij stemt hier mee in. Vorige ledenvergadering heeft Erwin van 
Overbeek zich aangeboden als nieuw lid. Tom zal hem vragen of hij dit inderdaad nog wil doen. 

6. Update postcoderoos project Veldhuizen Energie 
Het project is aangegaan voor de duur van 15 jaar. Deze looptijd is voor 1/3 verstreken. Het is een ieder 
duidelijk dat de omstandigheden gewijzigd zijn ten opzichte van de situatie bij de aanvang van het pro-
ject. Het nieuwe contract dat afgesloten moet gaan worden om de energie terug te leveren en de oplo-
pende verzekeringspremie zijn niet meer vergelijkbaar met de aanvangssituatie. Daarnaast lijkt het er op 
dat het kabinet de energiebelasting wil gaan verschuiven van elektriciteit naar gas. De teruggaaf van 
energiebelasting is voor de participanten in het project een belangrijke terugverdienfactor en wijzigingen 
daarin hebben daarmee een belangrijk effect. Om die reden stelt het bestuur voor om in het najaar het 
project te evalueren en op basis van die evaluatie de lijn voor de resterende looptijd van het project uit te 
zetten. Om niet teveel op deze evaluatie vooruit te lopen, stelt het bestuur voor om over 2022 om de 
winstuitkering per participatie opnieuw vast te stellen op € 5,--.  
De vergadering gaat hier mee akkoord. 

7. Update realisatie aanpassing Statuten Coöperatie (Tom Marechal, Voorzitter)  
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Michaël Nelck heeft het wijzigingstraject artikel 15, lid 1 en lid 5 van de statuten getrokken. De wijziging 
is nodig om te voldoen aan de gewijzigde regelgeving. Door discussies met de notaris is dit uiteindelijk 
een zeer moeizaam traject geworden. De vereniging is hem dan ook de nodige dank verschuldigd van-
wege alle inspanningen die deze wijziging uiteindelijk gekost heeft. De voorgestelde wijziging is niet an-
ders dan die eerder in de ledenvergaderingen zijn ingebracht en waarmee de leden hebben ingestemd. 
Op het voorstel van het bestuur is een amendement ontvangen van Koos Meijer. Hij stelt dat de termijn 
van belet van 7 dagen uit artikel 21 erg kort is en waarschijnlijk ook niet haalbaar. Voor onze vereniging 
zou een termijn van drie maanden veel passender zijn. Het bestuur heeft zich over zijn voorstel gebogen 
en adviseert om het voorstel van Koos over te nemen.  
De vergadering is unaniem akkoord met de voorgestelde wijzigingen. 
Tom merkt op dat hij bij aanvang van de vergadering al heeft vastgesteld dat het benodigde quorum niet 
aanwezig is om een definitief besluit te nemen. Het bestuur zal dan ook binnen enkele weken een nieu-
we ledenvergadering uitschrijven om het besluit van vanavond te bekrachtigen. 

8. Verantwoording activiteiten Nunspeet Energie 2022 (Piet de Zwarte/vicevoorzitter). 
Piet geeft een opsomming van activiteiten waar de coöperatie zich de afgelopen periode mee heeft ge-
houden: 
Allereerst gaat hij in op het bestuur van de vereniging. Hij heeft wekelijks overleg met Tom om te kijken 
wat er de komende tijd te doen is. 
Voor de richting gevende besluiten komt het voltallige bestuur maandelijks bij elkaar. 
Afgelopen jaar is er veel tijd geïnvesteerd in verschillende projecten zoals “Lage Bijssel” (Bonestroo), 
stallen in Vierhouten en Hulshorst en heeft het bestuur geparticipeerd in het zonnepark SPG aan de Bo-
venweg. Deze inspanningen blijven nog zonder resultaat vanwege onder andere de netcongestie. 
Verder is er gesproken met het nieuwe bestuur van het Kulturhus in Elspeet en is er ingezet op het pro-
ject “panelen op scholen” https://schooldakrevolutie.nl/ 
Verder grijpt het bestuur alle contactmomenten aan om een rol te kunnen blijven spelen. Hiertoe zijn er 
contacten met de gemeente, de bedrijfsvereniging op De Kolk, en is er contact gelegd met de nieuwe 
burgemeester door het samen maken van een fietstocht langs de kansrijke locaties. 
Verder zijn de statutenwijziging en het energiecafé benoemd als activiteiten uit 2022. 

Arie Harteveld informeert of het project zonnepanelen op scholen ook concrete resultaten heeft opgele-
verd. Tom geeft aan dat dit niet het geval is. Arie informeert wat er nodig is om wel resultaten te boeken. 
Het eenvoudige antwoord is “tijd”. Tijd om zowel gemeentebestuur in de persoon van wethouder Jennifer 
Elskamp en de schoolbesturen te blijven informeren over het belang en de mogelijkheden, maar ook tijd 
in de zin van het komen tot de  juiste “mindset”.  

Tom geeft nog een toelichting op de ESNV (energiestrategie Noord Veluwe). Voor het behalen van de 
klimaatdoelstellingen is Nederland verdeeld in 26 regio’s. Om in onze regio te kunnen participeren is er 
een regionale energieclub opgericht “Energie samen Noord Veluwe”. Het participeren gebeurt zowel op 
stuurgroep- als werkgroep niveau. 
Helaas loopt men tegen belangrijke beperkingen op. De aansluitproblematiek voor zonneprojecten is 
bekend. De kansrijke windprojecten liggen in Ermelo/Putten Hattem en op de grens Elburg-Nunspeet, 
maar lopen tegen de beperkingen aan als gevolg van het leefgebied van de wespendief. De laatste 
prognose laat zien dat de doelstellingen met deze beperkingen bij lange na niet haalbaar zijn. Om die 
reden zijn er de nodige acties in gang gezet richting de Provincie om de noodzaak van beleidswijzigin-
gen te onderstrepen. 

Henk Graafland geeft aan veel waardering te hebben voor de inspanningen en activiteiten van het be-
stuur, maar vraagt zich af waarom de coöperatie en haar activiteiten weinig bekend zijn in de Nunspeet-
se gemeenschap. Tom geeft aan als belangrijkste oorzaak de netcongestie aan, waardoor de realisatie 
van nieuwe projecten op dit moment niet mogelijk is. Het bestuur spant zich wel in om de coöperatie 
een gezicht te geven. Zo heeft hij onlangs een interview gehad met RTV Nunspeet van een uur. 

Hij vat samen dat er voor de coöperatie drie relevante onderwerpen zijn: 
1. Opwek: De situatie is bekend. Komende tijd blijft dit lastig; 
2. Opslag: Gelet op de ontwikkeling naar variabele energietarieven zeer interessant. Gelet op      

de kosten richt het bestuur zich vooralsnog op het zich verdiepen in het onderwerp en het vol-
gen van de snelle ontwikkelingen op dat vlak; 

3. Behoud: Behoud hangt sterk samen met bewustwording. In dat kader heeft Piet vanmiddag 
een aantal “Hazeboxen” opgehaald.  
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9. Hanzebox (Piet de Zwarte):  
Na een presentatie door de ontwikkelaar van het product heeft het bestuur besloten een aantal boxen 
aan te schaffen om uit te zetten onder de leden. Op basis van de ervaringen die de leden hiermee op-
doen wil het bestuur kijken of het zinvol is om het gemeentebestuur te gaan bewegen dit middel breder 
in de Nunspeetse gemeenschap in te gaan zetten. 
De Hanzebox is ontwikkeld door een Start-up van jonge studenten onder de bezieling leiding van deze 
gedreven en doorgewinterde ontwikkelaar. De maandelijkse kosten worden geïnvesteerd in de verdere 
ontwikkeling van het product. 

10. Oproep vrijwilligers voor communicatie + nieuwe bestuursleden. 
De voorzitter licht toe waarvoor de Coöperatie meer vrijwilligers kan gebruiken en doet op de aanwezi-
gen een beroep om zich daarvoor aan te melden. Gelet op de beperkte aantal leden dat aanwezig is, 
nodigt hij een ieder uit om in hun omgeving te werven namens het bestuur. 

11. Rondvraag en sluiting. 
• Piet geeft aan dat hij persoonlijk aan het kijken is naar de mogelijkheden van opslag van het over-

schot van zijn energieproductie. Hij informeert of er andere leden zijn die hier ook interesse in heb-
ben of actief hierin zijn.  

• Er zijn geen verdere vragen meer en de voorzitter sluit de ledenvergadering en nodigt een ieder uit 
voor een drankje.
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